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Onderwerp:. Toewijzing Landinrichting Odoorn  en het Natuurgebied “Uilenbroeken “ 

 

Uw Kenmerk :: 

  

Geachte Dames en Heren, 

Bij dezen , wil ik U wijzen op mijn vorige 2 brieven aan U verstuurd ,  

over hetzelfde onderwerp, waarover toe door U discussie is gevoerd.  

Het is namelijk zo, dat wij in de Lic Odoorn 3 percelen grond 

inleveren, waarvan 2 in gebruik zijn als weiland met een grondwater 

stand van minder dan 1 m onder het maaiveld en 1 perceel waar 

wisselbouw op wordt gedaan. Deze percelen zijn niet droogte gevoelig  

en daar voor terug krijgen wij 1 perceel droogte gevoelige zandgrond 

met een grondwaterstand van 6.5 mtr. onder het maaiveld nu en kan 

oplopen in droogteperioden tot 12 – 15 meter . Het vee kan daar zelf 

geen drinkwater oppompen, hetgeen er dus naar toe moet worden 

gebracht. Een boel kosten en arbeid . Het behoefd geen betoog dat 

daar een hele boel kosten en brandstoffen voor moeten worden 

gebruikt, omdat , wil je er gras verbouwen , er regelmatig moet 

worden beregend. Ook dit kost een boel geld en brandstof . Op deze 
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wijze is men toch met het vormen van “nieuwe”natuur een “brug“ te ver 

mede gelet op het daardoor uitstoten van veel broeikas gassen en dat 

alleen omdat men niet wil dat er een koe loopt binnen het gedachte 

natuur gebied . Deze blijven er toch wel lopen, daar wij ons perceel, 

dat wij al aan de overkant van de weg (in Uilenbroeken dus) nu 

hebben, blijven behouden . 

Men kiest er dus voor om het milieu te vervuilen ten bate van de 

aanleg van nieuwe natuur .  Krommer kan het niet! 

Er verandert daar in zoverre eigenlijk niets , omdat de oude weide van 

ons blijft en door ons toestemming aan de weidevogel beheerder 

wordt gegeven zoals in het verleden ook is gebeurd. Deze weide is dan 

ook onze buffer en wapen in verband met het eventueel opvoeren van 

de grondwaterstand in “Uilenbroeken , dit in verband met onze altijd 

aanwezige gevaarlijke buurman, de Stortplaats Exloo , zoals wij in 

onze vorige brieven uitvoerig hebben aan gegeven. 

Wij mogen als Veehouders toch geen schade ondervinden, zo is de 

stelling van de bij de aanleg van de nieuwe natuur in :”Uilenbroeken “ 

betrokken ambtenaren en politiek leidinggevenden, zo is de stelling 

tenminste waaronder men het naar ons toe verkoopt . 

Wij snappen niet waarom er zoveel kosten worden gemaakt en zoveel 

schade wordt toegebracht aan ons bedrijf, (en de natuur) waardoor de 

exploitatie van ons bedrijf ernstig in gevaar wordt gebracht. 

Wij hebben het gevoel dat men ons liever kwijt dan rijk is, en men 

wringt zich daarvoor dan ook in allerlei bochten .Men wil gelijk hebben 

en krijgen. 

De Lic heeft de rechter op een verkeerd spoor gezet , door te verklaren 

dat er “wel “gras kan groeien !!! Zij hebben niet bij gezegd op welke 

manier en hoe en met welke inzet en kosten . 

Wij kunnen nu niets anders meer dan toe zien hoe de veerkracht uit 

ons bedrijf wordt gehaald . 

Hopelijk vindt U allen, dat het aanleggen van nieuwe natuur niet op 

deze wijze moet plaatsvinden . Wij vinden ons zelf zeer 

natuurvriendelijk bezig te zijn  

Ons hele bedrijf hebben wij aangeboden , echter op dat aanbod wil 

niet ingaan. Daar is schijnbaar geen geld voor . Dan wentel je het maar 

af op weerloze burgers zoals wij , die hun inzet voor hun bedrijf door 
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de overheid zien gedwars boomt, waardoor de toekomst van ons en 

ons nageslacht als een nachtkaars zal uitgaan . 

In afwachting van Uw wijs gevormd oordeel , 

Met de meeste Hoogachting , mede namens mijn mate,  

 

 

 

 

G.H.Bloemendaal 

  

 

 


